



## **Protokoll styrelsemöte den 20 april 2017 kl. 18:30, Uncle Joe's**

Närvarande:

Birgitta Siltberg

Kjell Ripman

Robert Gustafsson

Christina Sander

Dan Segerlund

### **§ 1 Mötets öppnande**

Ordföranden hälsade välkommen och öppnade mötet.

### **§ 2 Fastställande av dagordningen**

Dagordningen fastställdes.

### **§ 3 Val av justerare**

Till att justera dagens protokoll utsågs Christina.

### **§ 4 Föregående protokoll**

Föregående protokoll godkändes.

### **§ 5 Team Gotland**

Datum för distriktsmatcher i Stockholm är ändrat till den 25 maj. Håkan kontaktar Vavva i Stockholm och frågar om det går att flytta fram första matchen så Team Gotland kan åka samma dag. Om det går så bestämdes att Team Gotland deltar.

Mikael J ersätter Mia som ledare tillsammans med Håkan.

### **§ 6 Rapporter**

- a) Utbildning  
Inbjudan till Steg 3 i tränarutbildningen har kommit. Håkan kommer ev. att anmäla sig.
- b) Serier  
Inbjudan från SvBF angående 5-mannaserien är oklar. Birgitta undersöker om det räcker med B-licens och hur det blir om ett fåtal gotländska lag anmäler sig. Ev. kan vi ordna en lokal 5-mannaserie.
- c) Tävlingar  
Pärlans tävling har fungerat bra och det blir ev. fortsättning nästa säsong.
- d) Ungdom  
Team Talangnomineringar senast 15 maj. Håkan hör med Ludvig och Angelica om deras intresse att delta.
- e) Rekrytering  
Dan har gjort ett utskick till pensionärsföreningar. Gensvaret har varit obetydligt.
- f) Hemsidan  
Inget att rapportera.

- g) Ekonomin  
Inget att rapportera.

### **§ 7 UPP-slaget**

Arvid T har mailat och frågat om förbundet kan sponsra tävlingen. Vi har tidigare bestämt att inte sponsra tävlingar, men anser att UPP-slaget är en speciell tävling och att förbundet kan göra ett undantag.

Bestämde att sponsra med 1 000 kr.

### **§ 8 Årsmötet 1 juni**

Kallelse ska skickas ut senast en månad innan. Dagordning senast 10 dagar innan. Birgitta skriver verksamhetsberättelse. Till ordförande på mötet kan ev. någon från Gotlands Idrottsförbund väljas. Birgitta undersöker detta. Till mötet ska förbundet ta fram budget och förslag om ersättning för licenspåslagen.

### **§ 9 Slutspel 22 april**

Det har uppstått ett problem med att få fram handicap i BITS. Alla deltagare kommer att få pris.

### **§ 10 Övriga frågor**

Bestämde vilka ungdomar som ska få utmärkelsen lovande ungdom. Birgitta ordnar två presentkort á 500 kr. Även diplom för 300-serie delas ut på årsmötet.

### **§ 11 Nästa möte**

Nästa möte blir den 11 maj kl. 18:00 på Uncle Joe's.

Birgitta Siltberg  
ordförande

Kjell Ripman  
sekreterare

Christina Sander  
justerare